
Sterk Lokaal Drenthe 
Statenlid a.schoenmaker@drentsparlement.nl  

Aan de voorzitter provinciale Staten van Drenthe 
Mevrouw J. Klijnsma 
Postbus 122 
9400 AC ASSEN 

Diever, 9 oktober 2023 

Onderwerp: Wielerevenementen in Drenthe. 

Geachte voorzitter, mevrouw Klijnsma 

Naar aanleiding van berichtgeving op 28 september jl door RTV Drenthe, 
hebben wij als fractie een aantal vragen. 

1. Is het college van GS bekend met de berichtgeving dat de politie Noord Nederland wil
stoppen met motorbegeleiding bij wielerkoersen vanaf januari 2024,
en dat dit grote gevolgen kan hebben voor het behoud van deze evenementen zoals
“de Ronde van Drenthe”.

2. Is het college van GS ook van mening dat klassieke wielerevenementen een gezonde en
positieve uitwerking hebben voor inwoners en toeristen?

3. Is het college van GS ook van mening dat dit soort sportieve evenementen naast
volksvermaak, ook belangrijk zijn voor de marketing en economie van Drenthe ?

4. Is het collega van GS voornemens hierin proactief te handelen en contact op te nemen
met de politie Noord Nederland en de nationale wielerbond KNWU om te kijken of GS hierin
een verbindende rol kan spelen ?

Met vriendelijke groet, 

Alfred Schoenmaker namens fractie Sterk Lokaal Drenthe 
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